
 
 
Protokoll fört vid Österlens Vattenråd extrainsatt styrelsemöte 2023-10-13, Digitalt 
via Teams. Kl. 13:00: 14:30  
 
Deltagande: Pia Dahlin, Kenneth Strömbäck, Jeanette Qamar. Martin Hallingström 
Skoglund, Alice Nicolle, Anna-Karin Åkesson, Mikael Ulvholt, Ronny Hammar, Ander 
Larsson. Ej närvarande: Sven Sassersson, Stefan Borg, Peter Bentzer, Tomas Pålsson, Karin 
Bergendal  
 
1. Mötets öppnande  
Pia Dahlin hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
2. Val av justerare  
Kenneth Strömbäck och Mikael Ulvholt valdes till att justera protokollet.  
3. Godkännande av dagordningen  
Dagordningen godkändes  
 
4. Föregående mötesprotokoll 2023-06-09  
Protokollet lades till handlingarna  
 
5. Besöksplats Hallamölla  
Engångsavgift om 3750 kr för avtalshantering godkänns. Kenneth Strömbäck berättar att 
man gått vidare med rekrytering av tjänsten.  
 
6. Samarbetsavtal  
Jeanette Qamar presenterade Simrishamns förslag och redovisar hur kommunen arbetar 
med LOVA/LONA gentemot vattenråden. Charlotta Hedström lyfter att man vill ha en 
tydligare redovisning om Simrishamns del som besvarar exakt hur man arbetat och 
eventuellt kommer arbeta inom vattenrådet. Anna-Karin och Jeanette beskriver 
problematiken om att det inte finns en tydlig bild av de ekonomiska konsekvenserna med 
anledning av att Vattenrådet och Simrishamn idag inte har access till kontona. Kenneth 
Strömbeck har under sommaren 2023 tillskrivit ekonomifunktionen i Simrishamns kommun 
och framfört att det föreligger behov av en projektredovisning som bättre åskådliggör 
vattenrådets ekonomi. Han har hittills inte fått någon återkoppling, detta då Simrishamns 
kommun har bytt handläggare och inte heller har access till kontona, men kommer att följa 
upp frågan med berörda.  
 
Martin Hallingström Skoglund lyfter att en icke fullvärdig finansiering av avtalet inte kan 
godkännas och menar på att det är ett orent förfarande att godkänna Simrishamns förslag. 
Att det i längden inte blir rättvist.  
 
Beslut: Den övervägande delen av styrelsen anser att alla kommuner ska betala hela 
avgiften för samarbetsavtalet. Man godkänner inte samarbetsavtalet enligt Simrishamns 
förslag. (Jeanette Qamar röstar ej på grund av jäv).  
 



 
 
7. Övrigt  

Nya LOVA medel måste sökas för att kunna förlänga åtgärdssamordnarens tjänst. 

Ansökningen måste ske innan den 1 december. Jeanette Qamar får i uppdrag att undersöka 

frågan om vem som skickar in ansökan. 

8. Nästa möte  
1 december, kl. 09:00-12:00 i Hörby  
 
9. Avslutning  
Pia Dahlin tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat  
 
 

Vid protokollet     Ordförande  
Jeanette Qamar     Pia Dahlin  
 
Justeras      Justeras  
Kenneth Strömbäck    Mikael Ulvholt 


